
Protokół Nr 31/2020

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się 
w dniu 17 czerwca 2020 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1300 do godz. 1430

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Marcinkiewicz Andrzej- przewodniczący komisji;
2. Kuśkowska Helena- członek komisji,
3. Rasiński Tomasz- członek komisji,
4. Bielecki Kamil-członek komisji,
5. Rosa Andrzej-członek komisji,
6. Piotr Bereda-członek komisji.

oraz:

• Korzeniewski Radosław- Wójt Gminy Dąbrówka,
• Wróbel Dorota - Zastępca Wójta Gminy,
• Augustyniak Krystyna - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych,
• Jeziorski Jacek - Kierownik GOPS.
• Zieliński Ireneusz- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia komisji dokonał pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał wszystkich 

zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia;

2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok.,

3. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii w 2019 r.;

4. Zaopiniowanie uchwał;

5. Sprawy bieżące;

6. Zakończenie posiedzenia.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2,3 Przedstawiono następujące sprawozdania:
- Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrówce za 2019 r. 
przedstawił Pan Jacek Jeziorski Kierownik GOPS;



- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Zapobiegania Narkomanii za 2019 r. przedstawiła Pani Krystyna Augustyniak.

Przedstawione sprawozdania komisja zaopiniowała pozytywnie.

Ad. 4 Przedstawiono następujące projekty uchwał:
- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dąbrówka- 
przedstawiła p. Dorota Wróbel
- w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi- przedstawiła p. Dorota Wróbel

Ad. 5 Sprawy bieżące

Podjęto dyskusje na temat umowy na konserwacje oświetlenia ulicznego, która kończy się 
31.07.2020r.

Na tym protokół zakończono.

1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Kuśkowska Helena........
3. Bereda Piotr
4. Rasiński Tomasz...... ..i..
5. Bielecki Kamil...
6. Rosa Andrzej-


